

《单词百科:foreseeable是什么意思?foreseeable怎么发音?foreseeable的解释和用法》

英语单词foreseeable是什么意思?foreseeable怎么读?foreseeable怎么发音?简答网为您整理了foreseeable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



foreseeable怎么读

foreseeable的读音:[f si bl]

foreseeable的意思

1、adj.可预见到的;

foreseeable的相关词组

1、foreseeable future 可预见的未来

foreseeable的近义词

- 1、calculable adj.可计算的，能预测的；
- 2、conceivable adj.可想到的，可相信的，可想像的，可能的；
- 3、estimative adj.被估计的；
- 4、imaginable adj.可想象的；可能的；
- 5、immediate adj.即刻的；当前的；紧迫的；接近的；直系的；直接的；

foreseeable的双语例句

- 1、One of the principles of our legal system is that people are accountable for the foreseeable consequences of their actions.

我们的法律体系的原则之一是人们要对他们可以预见的行为后果负责。

- 2、Profit and dividend growth looks like being above average for the foreseeable future.

利润和红利的增长看上去会在较长时间内维持在平均水平之上。

- 3、Things will continue as they are for the foreseeable future.

在可以预见的将来，一切都将一如既往。

- 4、Trade growth for the Mainland remains robust in the foreseeable quarters.

内地的贸易增长在可预见的季度内仍然强劲。

- 5、In the foreseeable future, our mining activities would possibly be focused out of China.

在今后一段时间，我们的矿业投资重点仍然放在中国以外的地区。

- 6、Quantum computing will be strictly mainframe for the foreseeable future.

确切地说，量子运算处理在可预见的未来将会是台大型机。

- 7、Foreseeable costs were well within the budget.

可预测的花费都记入预算内了。

8、The statue will remain in the museum for the foreseeable future.

未来一段时间这座雕像会继续留在博物馆里。

9、These are problems that cannot be resolved in the foreseeable future.

在可预见的将来,这些问题同样并无好转可能。

10、Probably not in the foreseeable future.

在可预见的将来或许不可能。

11、Also in the newspaper, a seismologist wrote that the country's disaster was foreseeable.

同时一位地震学家在报纸上也写道这次灾难是可以预料到的。

12、Even if advised of the possibility of such damages or if such possibility was reasonably foreseeable.

即使被告知该损害的可能性或可合理预见该可能性。

13、It's unlikely that the hospital will be closed in the foreseeable future.

这家医院不可能在短期关闭。

14、The foreseeable nursing applied to severe case in department of neurology was more effective.

结论:预见性护理应用于神经内科重症患者在预防并发症方面优于常规护理。

15、War with no foreseeable end has affected at least 115 of the country's 140 or so districts.

在可预见的将来不能终止的战争,已经至少波及了该国140个行政区中的115个。

16、Her former husband has been ordered to pay her maintenance for the foreseeable future.

她的前夫被勒令在可预见的将来一段时间内付给她生活费。

17、To discuss the possibility of foreseeable nursing applied to severe case in department of neurology.

探讨预见性护理应用于神经内科重症患者的可行性.

18、 The bottom line ; there will be no Mayax or Maxa in the foreseeable future.

有一个底线是:在可预知的将来,将绝对不会有有一个Mayax或者maxa出现.

以上是简答网为您整理的foreseeable怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/foreseeable>

